
Vragen t.b.v. de vergadering van het forum samenleving en ruimte op 31 januari 2023

Onderwerp: motie “stikstofreductie landelijk gebied”. 

In de raadsvergadering van 7 juli 2022 heeft de raad een motie aangenomen over bovenstaand
onderwerp. Het besluit in deze motie was als volgt:

draagt het college op:
1. om op korte termijn het initiatief te nemen voor overleg met (vertegenwoordigers van) 

lokale agrarische ondernemers om een goed inzicht te krijgen hoe de betreffende 
ondernemers, vanuit de lokale situatie, de stikstofproblematiek ervaren en hoe deze in 
de toekomst wordt gezien;

2. vanuit het belang van onze landelijke gemeente een faciliterende en verbindende rol te 
vervullen om de cohesie tussen agrarische ondernemers en andere sectoren en 
inwoners(groepen) in onze gemeente te bevorderen met betrekking de te nemen 
stikstofreductiemaatregelen;

3. bij het provinciebestuur met klem aan te dringen op het ontwikkelen van zowel 
doeltreffend als gedragen beleid om tot de noodzakelijke reductiedoelstelling te komen, 
waarbij ook andere sectoren evenredig bijdragen aan de doelstelling;

4. de inhoud van deze motie zo spoedig mogelijk kenbaar te maken aan provinciale en 
gedeputeerde staten van Utrecht;

5. in Lopikerwaard-verband te overleggen met de gemeentebesturen hoe in dit dossier 
samen op getrokken gaat worden,

Inmiddels zijn we een half jaar verder en willen wij graag geïnformeerd worden over de 
voortgang van de punten, zoals in de motie opgenomen. Graag ontvangen wij uw antwoord in 
de a.s. vergadering van het forum ruimte, zodat daar ook evt. vervolgvragen gesteld kunnen 
worden. 

Namens de fractie van het CDA,

Dick Stapel


